
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 203
Ministeren oplyste på samrådet den 15. september 2015, jf. besvarelse af
SUU samrådsspm. A-C, at en siddende regering kun havde bemyndigelse,
men ikke pligt til at udmønte midler, som et flertal af Folketinget havde afsat
på en gældende finanslov. Derudover oplyste ministeren umiddelbart inden
samrådet i svarene på SUU alm. del - spørgsmål 100, 101, 127 og 128, at
Sundheds- og Ældreministeriet med et tilsagnsbrev af 14. september til regio-
nerne havde udmøntet 34,5 mio. kr. af de 35 mio. kr., der var sat af på finans-
loven for 2015. Vil ministeren redegøre for, hvad den sundhedsfaglige be-
grundelse er for, at regeringen har valgt at give det aftalte kvalitetsløft af lan-
dets fødeafdelinger for 2015, men stadig ikke vil oplyse, om kvalitetsløftet skal
fortsætte i 2016-2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2014-15 (2. samling)
SUU Alm.del  Spørgsmål 203
Offentligt


